

新台北醫學期刊

(第三卷 第三期 中華民國九十年九月三十日發行)

目錄

SPECIAL ARTICLE

- 139 The Patient-Physician Relationship From a Psychoanalytic Point of View
Masahisa Nishizono

NEW PERSPECTIVE

- 146 Future Perspectives of Music Therapy
蕭斐璘

REVIEW ARTICLE

- 149 Fertility Trends in Mainland China, 1970~2000
崔岡 張景文 區慶建 簡逸毅 簡立維 曾啟瑞

ORIGINAL ARTICLES

- 161 Risk Factors for Allergic Rhinitis among Adolescents in West-Central Taiwan
吳建昇 蘇慧貞 郭浩然 郭育良
- 171 Surface Characteristics of Porcine Dermal Collagen Membranes and Tissue Integration with Adjacent Tissue
呂炫堃 吳銘芳 李長祐 李勝揚
- 176 Hypotensive Effect of Intravenous Stevioside in Conscious and Anesthetized Animals
高白風 許永和 李俊年 吳明順 陳亦仁 陳保羅
- 182 Changes in Superoxide Dismutase Activity and mRNA Levels in Vivo after Short-term Supplementation with Vitamin E in Rats
吳明順 高白風 謝敏雄 許永和 潘憲 陳俊男
陳保羅
- 187 Pilot Studies of Partitioning Membrane Effects on Head Injury
黃豪銘 曾煥章 葉錦瑩 林家瑋 邱文達 蔡銘川
李勝揚
- 193 Acoustic Emissions During Soldering of Base Metals and the Resultant Structures and Strengths
潘力誠 黃豪銘 林哲堂 施永勳 鄭信忠 曲國田
李勝揚

CLINICAL PATHOLOGICAL CONFERENCE

- 203 Synovial Chondromatosis of the Knee
陳明宏 蕭國川 鄭以人 杜長華 周建聖